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PROTOKÓŁ NR 37/2014 
 

Z trzydziestej siódmej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, która odbyła się w dniu 10 października 2014 
roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnej Beaty Krystyny 
Jackowskiej – Przewodniczącej Rady Gminy. 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Obrady rozpoczęto o godz. 1000 , zakończono o godz. 1130. 

Skład osobowy Rady Gminy …………………………………………………………………………………………………. – 15 
Uczestniczyło w obradach, wg załączonej listy obecności …………………………………………..…………. – 15 
 
Spoza grona Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy 
2. Pan Grzegorz Cesarski – Zastępca Wójta Gminy 
3. Pani Marianna Michalska – Skarbnik Gminy 
4. Pan Zbigniew Deptuła – Starosta Powiatu Makowskiego 
5. Pani Monika Truszkowska-Pająk – Radca Prawny 
6. Pani Maria Bonisławska – Radna Powiatu 
7. Pani Barbara Karol – MODR w Makowie Mazowieckim 
8. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie …………………………………. – 35 
9. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, goście w liczbie …………………………. – 3 

 

PRZEBIEG OBRAD: 
Ad.pkt.1 
 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska otwierając obrady powitała wszystkich radnych, 
sołtysów (załącznik do protokołu) oraz zaproszonych gości (załącznik do protokołu). 
 Na podstawie listy obecności (załącznik do protokołu) stwierdziła quorum władne do 
podejmowania prawomocnych uchwał. Na 15 radnych, 15 obecnych. 
 
Ad.pkt.2  

Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poprosiła o zgłaszanie propozycji zmian w porządku 
obrad. 

Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska odczytała porządek dzienny obrad:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 

2014-2021.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok. 
9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXX/161/2013 w sprawie uchwalenia „Programu 

współpracy gminy Karniewo na 2014 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 
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których mowa  w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie”. 

10. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2014 roku. 
11. Informacja o pracy szkół w roku szkolnym 2013/2014. 
12. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy o oświadczeniach majątkowych radnych i 

pracowników samorządowych. 
13. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
14. Wolne wnioski i informacje. 
15. Zamknięcie obrad. 

 
Następnie radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek dzienny obrad. 
Głosowanie: 
15 radnych – za przyjęciem porządku obrad 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał. 
 

Ad.pkt.3 
Przyjęcie protokołu z XXXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji jest do 
wglądu w biurze Rady. Poprosiła o zgłaszanie uwag i wniosków. Nikt z radnych nie zgłosił uwag do 
protokołu.  

Głosowanie: 
15 radnych – za przyjęciem protokołu z XXXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał. 
Protokół z XXXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo został przyjęty jednogłośnie. 

 
Ad.pkt.4 

Pani Barbara Karol, Dyrektor Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolnego Zespołu w Makowie 
Mazowieckim, poinformowała obecnych o możliwości uczestnictwa w bezpłatnym kursie chemizacyjnym 
organizowanym w listopadzie. Zaproszenie skierowała również do osób, które po raz pierwszy chcą 
uczestniczyć w takim kursie oraz poprosiła sołtysów o ogłoszenie tej informacji w ich miejscowościach. 

Pan Michał Wojciech Jasiński, Wójt Gminy przedstawił informację o swojej działalności  
w okresie międzysesyjnym (załącznik do protokołu). 

Radni w przedmiotowej sprawie uwag nie wnosili. 
 
Ad.pkt.5  

Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że 6 października 2014 roku odbyło się 
wspólne posiedzenie komisji, na którym zostały omówione i rozpatrzone: projekt uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2014-2021; projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok; projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXX/161/2013 w 
sprawie uchwalenia „Programu współpracy gminy Karniewo na 2014 rok z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami, o których mowa  w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie”; informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2014 roku; 
informacja o pracy szkół w roku szkolnym 2013/2014. 

Materiały zaopiniowano pozytywnie i przyjęto. 
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 Radny Mariusz Sieńkowski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – komisja odbyła posiedzenie 3 
października 2014 roku, na którym omówiono i oceniono wykorzystanie środków budżetowych 
przeznaczonych na bieżące remonty dróg gminnych w 2014 roku. 
 
Ad.pkt.6 
 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poprosiła radnych o zgłaszanie interpelacji. 

Radna Jadwiga Witkowska podziękowała za współpracę oraz zapytała Starosty, czy będzie 
wykonana ta sprawa o której rozmawiali. 

Radny Tomasz Kaźmierczak podziękował za dokończenie odcinków dróg gminnych w swojej okolicy 
oraz za wycinkę poboczy przy drodze powiatowej. 

Radny Marcin Chrzanowski podziękował za chodnik w Gościejewie oraz za wszystkie drogi i 
zrealizowane fundusze sołeckie. 

Radna Barbara Kuczyńska poprosiła o ponaglenie w związku z montażem lampy. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poinformowała, że odpowiedzi będą udzielane w 

punkcie 13. 
 
Ad.pkt.7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 
2014-2021. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska stwierdziła, że zmiany w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej na lata 2014-2021 zostały bardzo szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji, zapytała, 
czy są jakieś pytania, uwagi? Brak pytań.  

Radny Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Karniewo na lata 2014-2021. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do treści odczytanej uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych – za podjęciem uchwały 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał. 
Uchwała Nr XXXVII/204/2014 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo 

na lata 2014-2021 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad.pkt.8 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok. 
Skarbnik Gminy Marianna Michalska - plan dochodów ogółem zmniejsza się o kwotę 71.920,29 zł. 

Plan dochodów bieżących zwiększa się o kwotę 72.055,88 zł. W ramach dochodów bieżących wprowadza 
się dochody z tytułu dotacji celowych łącznie 73.579,71 zł, w tym: na przeprowadzenie wyborów 
samorządowych oraz na realizację projektu „Kobiety myślą o jutrze”, z udziałem środków unijnych a 
zmniejsza się dotację celową o 11.523,83 zł – zwrot wydatków poniesionych w ramach funduszu sołeckiego 
w 2013 r. w ramach wydatków bieżących. Zwiększa się również dochody z tytułu podatków o kwotę 
10.000,00 zł. W ramach wydatków majątkowych zmniejsza się dotacje na dofinansowanie inwestycji do 
wysokości zawartych umów oraz wprowadza się dotację – zwrot wydatków poniesionych w ramach 
funduszu sołeckiego w 2013 r. Łącznie wydatki majątkowe zmniejsza się o kwotę 143.976,17 zł. Plan 
wydatków ogółem zmniejsza się o łączna kwotę 99.720,29 zł. Plan wydatków bieżących zwiększa się o 
98.179,71 zł a wydatków majątkowych zmniejsza się o kwotę 197.900,00 zł. Plan przychodów zmniejszył się 
z tytułu planowanej do zaciągnięcia pożyczki a zwiększył się z tytułu wolnych środków. Plan rozchodów 
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zwiększył się z tytułu zaplanowanej do udzielenia pożyczki na finansowanie zadań realizowanych z udziałem 
środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej dla jednostek nie należących do sektora finansów 
publicznych. Zaplanowane do realizacji zadania zlecone zwiększyły się o dotację na przeprowadzenie 
wyborów samorządowych.  

Deficyt budżetu stanowi kwotę 4.774.008,00 zł. Pokrycie deficytu stanowią wolne środki oraz 
kredyty i pożyczki. Planowane przychody budżetu z tytułu pożyczki zmniejszyły się, a wzrosły z tytułu 
wolnych środków. Rozchody budżetu zwiększyły się w związku z zaplanowaną do udzielenia pożyczką dla 
jednostek nie należących do sektora finansów publicznych na realizację zadań współfinansowanych ze 
środków Unii Europejskiej, spłata zaplanowanej pożyczki zaplanowana jest na 2015 rok. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska stwierdziła, że zmiany w budżecie zostały bardzo 
szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji, zapytała, czy są jakieś pytania, uwagi?  

Brak pytań i uwag.  
Radny Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 

rok. 
Nikt z radnych nie wniósł uwag do treści odczytanej uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych – za podjęciem uchwały 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał. 
Uchwała Nr XXXVII/205/2014 sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok została podjęta  

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad.pkt.9 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXX/161/2013 w sprawie uchwalenia „Programu 

współpracy gminy Karniewo na 2014 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  
w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

Wójt Gminy Michał Jasiński wyjaśnił, że zmiany w programie związane są z umożliwieniem OSP w 
Słoniawach uzyskania dofinansowania. Jest to jedyny sposób, aby przekazać środki finansowe.  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska stwierdziła, że uchwała została szczegółowo omówiona 
na posiedzeniach komisji, zapytała, czy są jakieś pytania, uwagi?  

Brak pytań i uwag.  
Radny Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXX/161/2013 w 

sprawie uchwalenia „Programu współpracy gminy Karniewo na 2014 rok z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami, o których mowa  w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie”. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do treści odczytanej uchwały. 
Głosowanie: 
14 radnych – za podjęciem uchwały 
Przeciw nie było 
1 radna wstrzymała się od głosu. 
Uchwała Nr XXXVII/206/2014 zmieniająca uchwałę Nr XXX/161/2013 w sprawie uchwalenia 

„Programu współpracy gminy Karniewo na 2014 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 
których mowa  w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie” została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad.pkt.10 
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Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2014 roku. 
Skarbnik Gminy Marianna Michalska odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przebiegu 

wykonania budżetu gminy za I półrocze 2014 roku, opinia jest pozytywna. 
 
Ad.pkt.11 

Informacja o pracy szkół w roku szkolnym 2013/2014. 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych Rady Gminy Karniewo Pani 

Barbara Kuczyńska odczytała informacje o pracy szkół w gminie Karniewo w roku szkolnym 2013/2014, 
które stanowią załącznik do protokołu. 

 
Ad.pkt.12 

Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącej Rady o oświadczeniach majątkowych radnych i 
pracowników samorządowych. 

Wójt Gminy Michał Jasiński - ustawa o samorządzie gminnym określa krąg osób zobowiązanych do 
składania oświadczenia o swoim stanie majątkowym, terminy ich składania oraz podmioty do których są 
składane. Osobami zobowiązanymi do złożenia oświadczeń Wójtowi Gminy byli: zastępca wójta gminy, 
skarbnik gminy, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy. 
           Do dnia 30 kwietnia br. tj. w terminie zgodnym z ustawą oświadczenia majątkowe złożyło 8 osób, w 
tym dyrektor szkoły podstawowej, dyrektor gimnazjum, dyrektor zespołu szkolno-przedszkolnego, 
kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej, dyrektor 
Gminnego Ośrodka Kultury, zastępca wójta i skarbnik gminy. Do oświadczeń dołączono zeznania o 
wysokości osiągniętego dochodu (poniesionej straty) w roku podatkowym 2013. 

Nieprawidłowości w analizowanych oświadczeniach nie stwierdziłem. Drugie egzemplarze 
oświadczeń przekazałem według właściwości do Urzędów Skarbowych. 

Przewodnicząca Rady Beata Jackowska - ustawa o samorządzie gminnym nakłada obowiązek 
składania oświadczenia o swoim stanie majątkowym przez radnych, określa terminy ich składania oraz 
podmioty do których są składane. W terminie zgodnym z ustawą tj. do dnia 30 kwietnia 2014 roku 
oświadczenia majątkowe złożyło 14 radnych. Do oświadczeń ośmiu radnych rozliczających się z Urzędem 
Skarbowym dołączono zeznania (PIT) o wysokości osiągniętego dochodu (poniesionej straty) w roku 
podatkowym 2013. Nieprawidłowości w analizowanych oświadczeniach majątkowych wyjaśniono. Po 
uzupełnieniu przez radnych braków w dokumentach drugie egzemplarze zostały przekazane według 
właściwości do Urzędu Skarbowego w Makowie Mazowieckim. Urząd Skarbowy wskazał nieprawidłowości 
w przekazanych oświadczeniach, nieprawidłowości wyjaśniono i uzupełniono. Oświadczenia są 
udostępnione w BIP Urzędu Gminy.  

W związku z zakończeniem kadencji Rady Gminy, na 2 miesiące przed zakończeniem kadencji radni 
składają oświadczenia majątkowe. Wpłynął komplet oświadczeń.  

Ad.pkt.13 
Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
Starosta Powiatu Makowskiego Zbigniew Deptuła w związku z kończącą się kadencją podsumował, 

że lata 2010-2014 były dobrym czasem dalszego rozwoju powiatu makowskiego, czasem wielu zmian 
infrastrukturalnych, udanej współpracy z samorządami gminnymi, pozyskiwania kolejnych środków 
unijnych. Nasze starania i nasza praca zostały zauważone i docenione, otrzymaliśmy tytuł Mazowieckiego 
Powiatu Roku 2012. Ogromnym przedsięwzięciem było wybudowanie hali sportowej przy Liceum 
Ogólnokształcącym i kompleksu boisk, kortu tenisowego oraz zaplecza lekkoatletycznego przy Zespole 
Szkół. Poza wartościami materialnymi, widzianymi na drogach, w szkołach, szpitalu – nie zaniechaliśmy 
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inwestowania w wartości kulturalne  i tradycje ludowe. Corocznie organizujemy dożynki powiatowe, 
zawody i konkursy, wydajemy publikacje albumowe. 

Starosta podziękował za współpracę. 
Wójt Gminy Michał Jasiński odpowiadając na interpelacje wyjaśnił, że firma, która ma montować 

oświetlenie jest ciągle ponaglana, ale nie dotrzymuje terminów. Trwa remont dróg gminnych, wycinka traw 
będzie przed zimą. 

Przewodnicząca Rady Beata Jackowska oraz Radna Powiatu Maria Bonisławska dołączyły się do 
podziękowań za współpracę. 
 
Ad.pkt.14 

Wolne wnioski i informacje. 
Radna Jadwiga Witkowska poinformowała, że nie będzie na ostatniej sesji i podziękowała Staroście i 

radnej powiatu za współpracę oraz wszystkim tym, którzy przyczynili się do współpracy z nią. 
Radna Barbara Kuczyńska – 29 listopada w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Karniewie odbędzie 

się honorowe oddawanie krwi.  
Radna Maria Bonisławska podziękowała Staroście za współpracę przez ostatnie cztery lata, za dwie 

drogi powiatowe oraz Przewodniczącej, Radzie Gminy, Wójtowi, Skarbnikowi i sołtysom. 
Radna Ewa Jaroszewska oraz sołtysi Żabina Łukowskiego, Konarzewa Bolest i Zelk Dąbowych 

podziękowali za remonty dróg w ich miejscowościach. 
Radny Zbigniew Kacprzak wyjaśnił, że doszło do przekłamania w sprawie Ośrodka Zdrowia w 

Karniewie, konkurencja ogłasza, że ośrodek jest zamknięty. Proszę sołtysów, aby dementowali te 
informacje, ponieważ Ośrodek Zdrowia dalej funkcjonuje. 

 
Ad.pkt.15 
 Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska dziękując 
wszystkim za uczestnictwo w sesji, zamknęła obrady XXXVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 
 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy 

  Beata Krystyna Jackowska 
Protokołowała:  
Justyna Szczesna 


